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Abstract (en)
Seal for a piston operated by a fluidic medium, containing a supporting body (1) of non-magnetisable material, which at least partly encloses an
annular permanent magnet (2) and is connected to at least one sealing lip (3) of elastomeric material, in which arrangement the sealing lip (3)
projects on the outside beyond the supporting body (1) in the radial direction and can be brought into sealing engagement with the inner wall (4) of a
housing (6) surrounding the piston (5). The supporting body (1) is of one-piece design and is connected to the permanent magnet (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Dichtung für einen von einem strömungsfähigen Medium angetriebenen Kolben, umfassend einen Tragkörper (1) aus nicht magnetisierbarem
Werkstoff, der einen ringförmigen Permanentmagnet (2) zumindest teilweise umgreift und mit zumindest einer Dichtlippe (3) aus elastomerem
Werkstoff verbunden ist, wobei die Dichtlippe (3) den Tragkörper (1) in radialer Richtung außenseitig überragt und mit der Innenwandung (4)
eines den Kolben (5) umgebenden Gehäuses (6) dichtend in Eingriff bringbar ist. Der Tragkörper (1) ist einstückig ausgebildet und mit dem
Permanentmagnet (2) verbunden. <IMAGE>
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